
Styrets behandling av to innkomne saker. 
 
 
 
Sak 1: 
 

Mail fra en beboer med forslag om bedre tilrettelegging for handikappede i 
strandsonen.  
Forslaget ble behandlet med konklusjon om at dette ville bli en altfor stor 
kostnad for Velforeningen. 
 
Styrets anbefaling: 
 
Styret sender en forespørsel til  kommunen om bidrag til finansiering, samt om 
kommunen kan påta seg vedlikehold og HMS på en eventuell baderampe ut i 
sjøen. 
 
Sak 2: 
 
Mail fra beboer om en diger vanndam foran Strandparken 110 og 112. 
Beboeren har sendt brev til kommunen om saken uten å få svar og spurte om 
Velforeningen kunne purre på kommunen. 
 
Styrets anbefaling: 
 
Styret sender en purring til kommunen. 
 


